

Ultimos proyectos performáticos de Emilio Morandi

PERFORMANCE OMAGGIO ALL'AMICO SHOZO SHIMAMOTO





Publicato da [lineainfinita](#) a 05:43 0 commenti



Publicato da [lineainfinita](#) a 05:39 0 commenti



SOIRRE POESIA SONORA, 25 APRILE 2012 - ART LIFE SOUND





Publicato da [lineainfinita](#) a [10:09](#) [0 commenti](#)

59 RUE DE RIVOLI PARIGI -23 APRILE 2012 - SOIREE RAYMOND RUOSSEL - PERFO BAGUETTE FLAGS





DOCUMENTACION:

Leben und Arbeit/biography

Emilio Morandi was born in Ponte Nossa, Bergamo, Italy, in 1940. He is a painter and performer, video- and installation artist. His performances form a mixture of gestures, text and sound. He has been active in the Mail Art network since 1979. In 1986 he exhibited the project "Berliner auf Umwegen" (Berliner on detours) at his Artestudio. In 1992 he curated the Ponte Nossa part of the Decentralized Networker Congress. In 2003 he organised the Brain Academy Apartment project at the 50th Biennial in Venice. He participated in various international Mail Art shows and festivals in Germany, The Netherlands, Poland, Hungary, Canada, Japan, France and Italy.

Emilio Morandi wurde 1940 in Ponte Nossa, Bergamo, in Italien geboren. Er ist Maler und Performer, Video- und Installationskünstler. Seine Performances stellen eine Mischung aus Gesten, Text und Sound dar. Er ist seit 1979 im Mail Art-Netzwerk aktiv. 1986 stellte er u.a. in seinem Artestudio das Projekt "Berliner auf Umwegen" aus. 1992 kuratierte er den Part des dezentralen Networker-Congresses in Ponte Nossa. 2003 organisierte er das Brain Academy Apartment-Project der auf der 50. Biennale in Venedig. Er nahm an vielen internationalen Mail Art-Shows und an Festivals in Deutschland, Holland, Polen, Ungarn, Kanada, Japan, Frankreich und Italien teil.

<http://mailartists.wordpress.com/2007/12/28/emilio-morandi/>

<http://artestudiomorandi.blogspot.com/>

<http://lineainfinitamultimediale.blogspot.com/>

<http://emiliomorandi.blogspot.com/>